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2005-2006年度表揚旗幟的變更 

Changes in Banner Recognition for 2005-2006 

從2005年7月1日始，各扶輪社可以爭取成為"每位扶輪社

員，每年扶輪社"，扶輪社每一社員為年度計劃基金捐款達到

每人每年美金100元目標便可得到獎旗表彰。2006年6月30

日扶輪會計年度結束后將授予年度獎旗表彰。一旦新獎旗設

計完畢，我們將拿出來與大家分享。 

Effective 1 July 2005, clubs can work toward becoming an 
“Every Rotarian, Every Year Club” and receive banner 
recognition for achieving US$100 per capita in which every 
member contributes something to the Annual Programs 
Fund.  This new annual banner recognition will be 
awarded following the close of the 30 June 2006 books.  
As soon as a design for this banner has been approved, we 
will share it with you. 

自2005年7月1日起，扶輪基金會將不再頒發獎旗給年度捐款

最多的三個扶輪地區。國際扶輪仍將頒發獎旗表彰扶輪地區

平均每人捐款最多的三個扶輪社，但有資格得到表彰的扶輪

地區必須每人每年捐獻美金50元給年度計劃基金。2006年6

月30日扶輪會計年度結束后將頒授表彰獎旗。 

Effective 1 July 2005, the Foundation will no longer award 
banners for the Top Three in Highest Annual Giving in the 
District.  Banners for the Top Three in Per Capita Giving 
per district will still be awarded, but to qualify a club must 
achieve a minimum US$50 per capita in giving to the 
Annual Programs Fund.  Those banners are awarded 
following the close of the 30 June books. 

   
The Rotary Foundation of Rotary International  
AAnnnnuuaall  PPrrooggrraammss  FFuunndd    
CClluubb  BBaannnneerr  RReeccooggnniittiioonn 
100 Percent Paul Harris Fellow Club 

To be eligible, every active (dues-paying) member of the club must be a Paul Harris Fellow 

at the time banner recognition is requested.  The club’s name is engraved on a plaque 

permanently displayed at Rotary International World Headquarters.  This one-time only 

banner recognition is awarded throughout the Rotary year. 

 

100 Percent Rotary Foundation Sustaining Member Club 
Rotary clubs must achieve a US$100 per capita and every active member of the club must 
personally contribute US$100 or more to the Annual Programs Fund during the Rotary 
year.  This annual banner recognition is awarded at the conclusion of the Rotary year, 
and is based on active membership as of 30 June.  This accomplishment is quite an 
honor and demonstrates the dedication to the ideals of The Rotary Foundation by every 
member of the club. 

 

Top Three Per Capita in Annual Programs Fund Giving 

This banner is given to the top three per capita giving clubs in the district.  Effective 1 July 

2005, to be eligible, clubs must achieve a minimum $50 per capita.  This annual banner 

recognition is awarded at the conclusion of the Rotary year. 

 

BBeeggiinnnniinngg  iinn  22000055--0066  
Every Rotarian Every Year Club 

This banner is awarded to clubs that achieve a minimum $100 per capita and 100% 

participation with every active member contributing some amount to the Annual Programs 

Fund during the Rotary year.   This annual banner recognition is awarded at the 

conclusion of the Rotary year. 

 

 


